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PROTOKÓŁ Nr 10/19 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

z dnia 8 sierpnia 2019 r. 

 
Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodniczący Komisji –  radny Zbigniew Drohomirecki, 

członek komisji - radny Rafał Stateczny, członek komisji – radna Urszula Gierałtowska, członek 

komisji – radny Jakub Malinowski. Nieobecny  członek komisji – radny Krzysztof Kleinowski. Lista 

obecności zał.1. 

W posiedzeniu uczestniczyła p. Irena Rybarczyk – wice wójt i p. Bożena Hok – skarbnik.  

Porządek posiedzenia: 

1.  Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok-projekt nr 

54/19. 

3. Wolne wnioski.      

      4. Zamknięcie posiedzenia.                                                                                                                                                                                                      

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty w obecności 4 członków komisji. 

Na posiedzenie przybył radny K. Kleinowski. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu-5. 

Ad 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok-projekt nr 54/19 

Pani skarbnik B. Hok uzasadniła projekt uchwały: 

Uzasadnienie: 

1. Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2019 r. o łączną kwotę 21.810 zł, w tym: 

• z tytułu otrzymanych grantów sołeckich – 20.000 zł 

• z tytułu usług (utrzymanie terenu WFOŚ) – 1.810 zł 

 

2. Zwiększa się wydatki na realizację grantów sołeckich o łączną kwotę 21.810 zł, w tym: 

• dla Sołectwa Kobylanka 11.500 zł 

• dla Sołectwa Rekowo 10.310 zł. 

Radny J. Malinowski – jaki zakup jest zaplanowany? 

Skarbnik – wyposażenie kuchni. Kobylanka: m.in. meble, zabudowa, okap. 

Do Urzędu Marszałkowskiego zostały zgłoszone zmiany harmonogramu (dot. Kobylanki).  Dla 

Rekowa nie były zakwestionowane zmiany harmonogramu. 

Radny K. Kleinowski – gdzie to będzie? 

Skarbnik – w Kobylance w CKiR.  

W-ce wójt – to jest grant sołecki, który ma służyć dwóm kołom i dla mieszkańców. Dotyczy to 

pomieszczenia naprzeciwko biblioteki.  

Radny J. Malinowski – kto się będzie opiekować  CKiR? 

W-ce wójt – koła, mieszkańcy i CKiR. 

Przystąpiono do głosowania: za- 4, przeciw – 0, wstrzymał się – 0.  

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie w obecności 5 członków komisji. 

Ad. 3 

Wolne wnioski.      

Ad. 4 

Zamknięcie posiedzenia.                                         

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone o godz. 16.15 

 

Protokołowała 

Joanna Baszak 

                                                                                                                                               

Przewodniczący   KRGiF 

 

                                                                                                                             Zbigniew Drohomirecki 

 


